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Zápisnica 

z výjazdového rokovania Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

8. – 9. jún 2022 

Topoľčianky 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

3. Problematika integrácie trnavských univerzít v súvislosti s projektom Univerzitný 

klaster Trnava 

4. Prerokovanie návrhu metodiky k periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, 

umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti 

5. Prerokovanie návrhu zvýšenia poplatkov za ubytovanie v študentskom domove  

6. Prerokovanie návrhu nového Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave 

7. Aktuálne informácie členov Grémia rektora Trnavskej univerzity v Trnave 

8. Rozličné 
 

Bod 1 

 Výjazdové rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“).  

 Rektor univerzity oboznámil prítomných s navrhnutým programom a navrhol zmenu 

v programe rokovania, a to presunúť prerokovanie návrhu zvýšenia poplatkov za ubytovanie 

v študentskom domove pred prerokovanie návrhu nového Štatútu Trnavskej univerzity 

v Trnave, nakoľko sa jedná o dôležitý materiál, o ktorom sa bude rokovať aj nasledujúci deň 

výjazdového zasadnutia KR TU. Následne požiadal členov KR TU o vyjadrenie, či 

s navrhnutou zmenou súhlasia. Členovia KR TU súhlasili so zmenou v programe rokovania.   

 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o výsledkoch spoločného zasadnutia Slovenskej rektorskej konferencie a Českej konferencie 

rektorov, ktorého hostiteľom bola Česká konferencia rektorov a prebiehalo v Prahe v dňoch 2. 

a 3. júna 2022, 

- o stretnutí s novou rektorkou Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave (ďalej len „UCM“) 

prof. Mgr. Katarínou Slobodovou Novákovou, PhD, ktorá sa koncom mája ujala svojej funkcie, 

- o slávnostnom otvorení Telemedicínskeho simulačného centra, ktoré sa konalo aj za 

prítomnosti štátneho tajomníka ministerstva školstva a iných významných hostí, 

- o vymenovaní nového dekana Teologickej fakulty Trnavskej univerzity v Trnave, ktorým sa 

stal prof. JUDr. Marek Šmid, PhD. a ktoré prebiehalo v príjemnej atmosfére a malo 

reprezentatívne zastúpenie.  
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Bod 3 

 Rektor univerzity informoval členov KR TU o problematike integrácie trnavských 

univerzít v súvislosti s projektom Univerzitný klaster Trnava. Ako uviedol, od posledného 

zasadnutia KR TU, kde sa tejto problematike venovali, sa situácia výrazne zmenila. Doplnil, že 

ministerstvo školstva plánovalo vyhlásiť výzvu pre vysokoškolské subjekty, ktoré sa chcú 

integrovať a v druhej časti by sa zainteresované subjekty mohli uchádzať o investičné projekty. 

Nad spoločnou integráciou uvažovali viaceré univerzity a vysoké školy, a to najmä z košického 

prostredia, kde sa projekt radikálne zablokoval. Ministerstvo školstva oslovilo trnavské 

univerzity, či sú vážnymi záujemcami o uvedenú výzvu alebo nie. Ako podotkol, univerzita si 

v tejto fáze musí zodpovedať dve otázky, či sa prihlási do výzvy, ak ju ministerstvo školstva 

vyhlási a či sa do tejto výzvy má s kým prihlásiť. Ako rektor univerzity dodal, v tejto chvíli 

zároveň potrebuje aj záruky od ministerstva školstva, že budú naplnené všetky podmienky z ich 

strany. Univerzite by integračný proces zabezpečil dostatočné finančné prostriedky aj v období, 

kedy sa výrazne kráti dotácia z rozpočtu ministerstva školstva na mzdové prostriedky. Rektor 

univerzity uviedol, že o integrácii trnavských univerzít sa hovorí aj medzi vysokými školami 

a vyvoláva to rôzne ohlasy od iných rektorov. Poukázal na fakt, že o spoločnú integráciu majú 

záujem Trenčianska univerzita Alexandra Dubčeka v Trenčíne s Vysokou školou DTI 

v Dubnici nad Váhom, ktorá je však súkromnou vysokou školou a táto výzva sa týka len 

verejných vysokých škôl. Následne medzi členmi KR TU otvoril diskusiu o problematike 

integrácie a chcel počuť odporúčania, ktoré bude prezentovať na spoločnom stretnutí so 

štátnym tajomníkom ministerstva školstva a s rektorkou UCM.  

 Kvestorka univerzity tlmočila stanovisko ministerstva školstva, ktoré avizovalo na 

zasadnutí Klubu kvestorov verejných vysokých škôl SR, že na budúci rok neplánuje realizovať 

žiadne zmeny v metodike rozdelenia dotácie a zároveň počíta so znížením výdavkov vysokých 

škôl na zamestnancov o 27 miliónov eur. Ako prvý si v diskusii vzal slovo prorektor pre rozvoj 

a informačné systémy (ďalej len „prorektor pre rozvoj“), ktorý apeloval na to, aby pri 

akomkoľvek rozhodnutí univerzity boli v čo najväčšej možnej miere zachované hodnoty, na 

ktorých bola univerzita postavená. Prorektor pre rozvoj dodal, že celá diskusia je vedená len 

v kontexte, či ministerstvo školstva bude alebo nebude krátiť rozpočet, pritom sa situácia vo 

vláde môže kedykoľvek zmeniť, a tieto tlaky by pri rozhodovaní mala univerzita odfiltrovať 

a položiť si  otázky, čo by pre ňu znamenalo zlučovanie, a aj to, keby túto výzvu odmietla.  

 Dekan FZaSP uviedol, že z hľadiska racionality ide o dobré uvažovanie, ale v tejto 

otázke zostáva naďalej skeptický aj vzhľadom k jeho predošlým skúsenostiam. Dekanka PdF 

podotkla, že na situáciu sa pozerá hlavne z pohľadu financií, zároveň skonštatovala, že pre 

univerzitu ide o jedno z najťažších rozhodnutí, aké má urobiť. Ako doplnila, možno po dlhých 

rokoch dozrel čas na integračný proces, na ktorý však musí byť univerzita pripravená. Vyjadrila 

aj svoju obavu, že univerzita sa v budúcnosti môže dostať do situácie, kedy toto rozhodnutie 

nebude univerzitnou záležitosťou, ale niekto ho urobí bez nej. Dekan FF apeloval na fakt, aby 

silnejšie a kvalitnejšie odbory rovnakých fakúlt týchto univerzít určovali pravidlá a aby si to 

uvedomovala aj partnerská univerzita. Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej 

len „prorektor pre vedu“) poukázal na to, že univerzita by sa mala pokúsiť vstúpiť do týchto 

rokovaní, ale zároveň by si mala stanoviť mantinely, za ktoré nie je ochotná ísť. Dekan TF 
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poznamenal, že celá problematika vyžaduje veľmi presný proces a je potrebné si zanalyzovať 

kroky po stránke právnej, personálnej, medzinárodnej, odborovej aj akreditačnej. Univerzita sa 

musí zaujímať najmä o otázky, aké právne dopady na ňu bude mať integrácia, aká  forma 

inštitúcie vznikne, ako bude zložené vedenie univerzity a samosprávne orgány univerzity. 

Dekan TF konštatoval, že každé rozhodnutie musí byť podložené podrobnou právnou, 

ekonomickou, personálnou a správnou analýzou. Ako doplnil, snahy integrácie zo strany 

ministerstva boli vyvíjané už v minulosti a jasné stanovisko k nim zaujal aj Akademický senát 

TU (ďalej len „AS TU), ktorý prijal aj uznesenia. Prorektor pre vonkajšie vzťahy priblížil 

členom KR TU, ako prebiehali podobné pokusy o integrácie v zahraničí, kde mali vzniknúť tzv. 

federálne univerzity, no k ich fúzii neprišlo ani po siedmich rokoch. Kvestorka univerzity 

v diskusii doplnila, že ak by sa univerzita nerozhodla pre integráciu, po finančnej stránke na 

tom nie je až tak zle, aby situáciu nezvládla. Riaditeľka Oddelenia analýz a stratégií v oblasti 

zabezpečovania kvality poukázala, že dôležité budú pre obe univerzity aj výsledky 

akreditačného procesu. 

 Rektor univerzity uzavrel diskusiu medzi členmi KR TU s tým, že na stretnutí so 

štátnym tajomníkom ministerstva školstva sa bude informovať, čo si pod integráciou 

predstavuje samotné ministerstvo, a aké budú z ich strany kladené podmienky. K problematike 

integrácie sa KR TU vráti, keď ministerstvo vyhlási výzvu a univerzita bude musieť zaujať 

definitívne stanovisko.   

 

Bod 4 

 V nasledujúcom bode rokovania odovzdal rektor univerzity slovo prorektorovi pre vedu 

ako spracovateľovi predloženého návrhu metodiky k periodickému hodnoteniu výskumnej, 

vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti. Prorektor pre vedu informoval členov KR TU, 

že spoločne s dekanmi mal k tomuto bodu pracovné stretnutie, na ktorom sa snažili nájsť čo 

najefektívnejší a najprehľadnejší model metodiky, ktorý by mal fakulty čo najmenej zaťažovať 

a aby sa zároveň zhodoval s predstavou, ktorú má ministerstvo školstva. Pripomienky od 

dekanov, ktoré mu boli adresované k predloženému materiálu, do návrhu zapracoval a všetko 

potrebné už odznelo na ich spoločnom pracovnom stretnutí. Rektor univerzity doplnil, že sa 

vytvorila jednotná metodika, ale pre jednotlivé vedné odbory si ju fakulty budú aplikovať 

samostatne. Prorektor pre vedu uviedol, že metodiku k periodickému hodnoteniu vývojovej, 

umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti bude posudzovať samotné ministerstvo školstva.  

 K predloženému materiálu odzneli na rokovaní pripomienky od dekana FF a dekanky 

PdF, ktoré sa si spoločne prešli a dohodli sa na ich zapracovaní do metodiky., Pretože k 

predloženému materiálu neodzneli už žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor univerzity hlasovať 

a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 1/V-08-09062022 

KR TU schvaľuje návrh metodiky k periodickému hodnoteniu výskumnej, vývojovej, 

umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti aj s pripomienkami, ktoré odzneli na rokovaní 

výjazdového KR TU dňa 8. júna 2022. 

Z: prof. Rábik 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za:  12 

proti:    0 

zdržal sa:  0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

Bod 5 

 V ďalšom bode rokovania odovzdal rektor univerzity slovo kvestorke univerzity ako 

spracovateľke návrhu zvýšenia poplatkov za ubytovanie v študentskom domove. Kvestorka 

univerzity zdôvodnila členom KR TU navýšenie poplatkov, ktorým je enormný nárast energií. 

Uvidela, že pri kalkulácií, ktorá je súčasťou predloženého materiálu, univerzita vychádzala 

z nárastu energií, s ktorými počítala so zmluvnou firmou, ktorá ale medzičasom vypovedala 

univerzite zmluvu. Dodala, že navýšenie je približne o šesť percent, a ak by neprišlo k 

navýšeniu, nebude možné zabezpečiť prevádzku študentského  domova.  

 K predloženému materiálu odznela pripomienka od dekanky PdF, ktorá upriamila 

pozornosť na bod G, ktorý sa týka náhrady za užívanie nebytových priestorov pre súčasti 

Trnavskej univerzity v Trnave pre účel výuky. Ako uviedla, pri ostatnom schvaľovaní 

poplatkov za ubytovanie vylúčili platbu za poskytovanie výučbových priestorov pre súčasti 

univerzity a opätovne s týmito poplatkami nesúhlasí. V súvislosti s touto pripomienkou dal 

rektor univerzity o návrhu hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 2/V-08-09062022 

KR TU schvaľuje, aby bola z predloženého návrhu zvýšenia poplatkov za ubytovanie 

v študentskom domove odstránená časť o náhradách za užívanie nebytových priestorov 

pre súčasti Trnavskej univerzity v Trnave pre účel výuky. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za:    9 

proti:   0 

zdržal sa:   3 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 

Pretože k predloženému materiálu neodzneli už žiadne ďalšie pripomienky, dal rektor 

univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 3/V-08-09062022 

KR TU schvaľuje návrh zvýšenia poplatkov za ubytovanie v študentskom domove 

s pripomienkou, ktorá bola schválená na rokovaní výjazdového KR TU dňa 8. júna 2022. 

Z: Ing. Naništová 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za:   12 

proti:    0 

zdržal sa:  0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

Bod 6 

  

 Rektor univerzity k tomuto bodu rokovania prizval právničku univerzity ako jednu zo 

spracovateliek predloženého návrhu, ktorá sa k zasadnutiu pripojila online. Členom KR TU v 

úvode zdôvodnil predložený návrh nového Štatútu Trnavskej univerzity v Trnave, ktorý 

vyplynul z novelizácie vysokoškolského zákona. Ako uviedol, na prvom návrhu pracoval 

s užšou pracovnou skupinou zloženou právničkou univerzity, dekankou PdF a dekankou PF, 

pričom sa opierali o aktuálny štatút, do ktorého sa snažili zasahovať iba do takej miery, ako to 

vyžaduje novelizácia zákona o vysokých školách. Kľúčovým bolo zároveň zachovanie 

samosprávy fakúlt. V ďalšej fáze novelizácie štatútu univerzity ho rektor univerzity predložil 

členom KR TU na pripomienkovanie. K návrhu mu bolo doručených hneď niekoľko 

pripomienok, za ktoré sa členom KR TU poďakoval a spoločne aj s právničkou univerzity sa 

nimi zaoberalo a diskutovali o ich zapracovaní do návrhu štatútu.  

 Ako prvé boli prerokované pripomienky od kvestorky univerzity a kontrolórky 

univerzity, ktoré boli do návrhu zapracované. Postupne sa členovia KR TU zaoberali 

pripomienkami od dekanky PF, kde vznikla otvorená diskusia medzi členmi KR TU hneď pri 

viacerých článkoch návrhu štatútu univerzity, a to najmä pri orgánoch akademickej samosprávy 

univerzity, právnom postavení fakulty, rozsahu samosprávnej pôsobnosti fakulty, 

akademickom senáte fakulty a jeho pôsobnosti, ako aj zásad volieb dekana. V rokovaní 

o návrhu štatútu sa pokračovalo aj druhý deň výjazdového zasadnutia, pričom sa členovia KR 

TU zaoberali pripomienkami dekana TF. Ako uviedol, bol pri tvorbe predošlého štatútu, ako aj 

jeho dvoch dodatkoch, a preto sa zaoberal celou problematikou hlbšie. Členom KR TU objasnil, 

že do jestvujúcej kostry štatútu univerzity je potrebné zapracovať zmeny, ktoré legislatíva 

vyžaduje. Zároveň poukázal na to, že zmena štatútu je dôležitý a zásadný krok, na ktorom je 

potrebné pracovať systematicky a dôsledne. Svoje pripomienky rozdelil do troch blokov, 

ktorými sa spoločne s členmi KR TU zaoberali. V rámci otvorenej diskusie odzneli viaceré 

pozmeňujúce návrhy k predloženému materiálu aj od ďalších členov KR TU. Uvedené zmeny 

do návrhu štatútu univerzity zapracuje spracovateľka predloženého návrhu – právnička 

univerzity.  

 Rektor univerzity informoval členov KR TU, že návrh štatútu nebude ani po tomto 

rokovaní vo svojom finálnom znení, ale budú doň zapracované pripomienky, ktoré na rokovaní 

odzneli, k návrhu štatútu zasadne ešte užšia pracovná skupina a následne bude predložený na 

schválenie KR TU. Rektor univerzity dodal, že pri bodoch, kde medzi členmi KR TU neprišlo 

k zhode, bude materiál vypracovaný v dvoch protichodných verziách, o ktorých dá členom KR 

TU hlasovať. Za podnetnú diskusiu sa poďakoval členom KR TU ako aj právničke univerzity, 

s ktorou sa rozlúčil a rokovanie pokračovalo schváleným programom. 
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Bod 7 

 V nasledujúcom bode odovzdal rektor univerzity slovo členom Grémia rektora 

univerzity, aby postupne informovali o aktuálnych záležitostiach vo svojej oblasti. Ako prvý 

informoval členov KR TU prorektor pre rozvoj, ktorý poukázal na potrebu spustenia verejného 

obstarávania k novému certifikovanému elektronickému systému spisovej služby a registratúry 

univerzity s integráciou na portál verejnej správy. Členov KR TU vyzval k tomu, aby spoločne 

urobili rozhodnutie. Ako uviedol, v prvom rade je potrebné nahradiť BRISK novým systémom, 

ktorý napojí registratúru a spisovú službu univerzity na systém elektronickej schránky e-

Slovensko, druhým krokom je s tým súvisiaci vnútorný obeh elektronických dokumentov. 

Členom KR TU vysvetlil, že vnútorným obehom elektronických dokumentov by prišlo 

k nahradeniu viacerých procesov, ktoré aktuálne prebiehajú papierovo. Členom KR TU priblížil 

celý proces a požiadal ich o stanovisko, či s týmto krokom súhlasia. Zároveň doplnil, že 

univerzita pripravuje predbežnú hodnotu zákazky verejného obstarávania a táto aktivita je 

naplánovaná aj v projekte Univerzitný klaster Trnava, kde sú na to vyčlenené finančné 

prostriedky. Medzi členmi KR TU vznikla diskusia najmä o finančnom pokrytí projektu, na čo 

reagovala aj kvestorka univerzity s tým, že je tu možné aj jeho dofinancovanie z vlastných 

zdrojov. Po diskusii dal rektor univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 4/V-08-09062022 

KR TU súhlasí s obstaraním nového certifikovaného elektronického systému na správu 

registratúry a spisovej služby aj s modulom vnútorného obehu elektronických 

dokumentov.  

Z: prof. Majdan 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za:              11 

proti:           0 

zdržal sa:    1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené potrebnou väčšinou hlasov. 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre 

vzdelávanie“) informovala členov KR TU o činnosti Rady pre vnútorné hodnotenie 

vysokoškolského vzdelávania (ďalej len „RVHK“), kde bude prebiehať najbližšie rokovanie 

30. júna. Poprosila dekanov, aby si na fakultách skontrolovali, či všetky študijné programy boli 

prerokované na zasadnutiach RVHK. Prorektorka pre vzdelávanie navrhla, aby  dekani fakúlt 

poverili zodpovednú osobu, ktorá bude mať naštudované štandardy a bude kontrolovať študijné 

programy, pretože si uvedomuje, že dekani fakúlt majú obmedzené časové možnosti a zaťažuje 

ich to. Prorektorka pre vzdelávanie doplnila, že by malo byť v záujme zodpovedných osôb, aby 

bol daný študijný program v poriadku, no stále pociťuje na viacerých miestach rezervy, ktoré 

členom KR TU priblížila a poprosila dekanov, aby skúsili na členov odborových pracovných 

skupín sami apelovať. Rektor univerzity poprosil dekanov fakúlt, aby ho informovali, keď tieto 
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kompetencie na fakulte preberie nejaká zodpovedná osoba. Dekan TF dal do pozornosti potrebu 

personálne posilniť Oddelenie analýz a stratégií v oblasti zabezpečovania kvality TU.   

 Prorektorka pre vzdelávanie ďalej informovala členov KR TU aj o situácii s Univerzitou 

tretieho veku, pri ktorej podotkla, že je potrebné sa zamerať na zlepšenie v nasledujúcom 

akademickom roku. KR TU vzalo na vedomie informácie od prorektorky pre vzdelávanie.  

 

 Prorektor pre vedu informoval členov KR TU o troch zasadnutiach Vedeckej rady TU 

(ďalej len „VR TU“), ktoré prebehli v uplynulom období. Z ministerstva školstva si vyžiadali 

informácie o grantoch, pričom ide o skoršie obdobie ako býva zvykom, a preto sa poďakoval 

fakultám za promptné zaslanie potrebných informácii. Prorektor pre vedu informoval členov 

KR TU o novom vydaní časopisu Universitas Tyrnaviensis, ako aj o príprave smernice, ktorou 

sa posilňuje kultúra vedeckej integrity a kontrolou zamedzuje udelenie titulu pri preukázanom 

plagiátorstve. KR TU vzalo na vedomie informácie od prorektora pre vedu. 

 Aktuálne záležitosti priblížil aj prorektor pre vonkajšie vzťahy, ktorý informoval, že  

oddelenie pre zahraničné veci prechádza personálnou zmenou, pričom všetky činnosti tohto 

oddelenia, ako aj PR oddelenia sú plynule zabezpečované.  KR TU vzalo na vedomie 

informácie od prorektora pre vonkajšie vzťahy.  

 Kvestorka univerzity informovala členov o zasadnutí Klubu kvestorov verejných 

vysokých škôl SR. Uviedla, že od 1. júla príde k valorizácii platov o tri percentá. Ministerstvo 

školstva univerzite pridelí viac finančných prostriedkov približne o tridsať percent, ako 

vychádza potreba. Ďalej informovala členov KR TU, že ministerstvo školstva nechystá žiadne 

zmeny v metodike dotácií finančných prostriedkov na budúci rok. S kvestormi univerzít 

konzultovali obstarávanie energií, aj vzhľadom k neustálemu rastu cien, navyše univerzite 

vypovedal zmluvu dodávateľ elektrickej energie. Najväčší problém predstavujú neustále zmeny 

cien, pretože vo verejnom obstarávaní sa musia súťažiť pevné a nie pohyblivé ceny. Ako 

dodala, na klube kvestorov padla aj myšlienka, že energie pre všetky vysoké školy by mohlo 

obstarávať ministerstva školstva. Ceny rastú nielen za energie, ale aj za potraviny, v súvislosti 

s čím sa zvyšujú aj náklady na chod študentskej jedálne, preto je potrebné zvýšiť cenu stravnej 

jednotky pre zamestnancov, kde prebehne rokovanie so zástupcami zamestnaneckej časti. 

V závere uvidela, že aktuálne na rektoráte prebieha rekonštrukcia priestorov kancelárií 

prorektorov, a že univerzita rozbehla výberové konanie na dodávateľa zákazky rekonštrukcie 

a modernizácie strechy budovy PdF.  KR TU vzalo na vedomie informácie od kvestorky 

univerzity.  

 Riaditeľka Oddelenia analýz a stratégií v oblasti zabezpečovania kvality informovala 

členov KR TU, že Periodická hodnotiaca správa Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2021 

bola schválená VR TU a zaslaná na prerokovanie a schválenie RVHK. Ďalej členov KR TU 

informovala, že na jeseň 2022 bude univerzita pripravovať vnútornú hodnotiacu správu 

o implementácii vnútorného systému vysokej školy a Slovenská akreditačná agentúra pre 

vysoké školstvo (ďalej len „SAAVŠ“) zverejnila príručku, podľa ktorej sa táto správa 

vypracováva. Okrem iného musí byť preložená do anglického jazyka, pretože sa očakávajú aj 

zahraniční posudzovatelia a predkladá sa spoločne s prílohami a so žiadosťou univerzity 

o posúdenie vnútorného systému. SAAVŠ. Riaditeľka Oddelenia analýz a stratégií v oblasti 
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zabezpečovania kvality ďalej informovala členov KR TU, že webová stránka „vnútorný systém 

kvality“ bola doplnená o text habilitačné konania a konania na vymenúvanie profesorov. Do 

pozornosti dala aj seminár organizovaný SAAVŠ, na ktorom sa riešili témy týkajúce sa 

interného vzdelávania v oblasti zabezpečovania kvality a odznela tam aj požiadavka, že vysoké 

školy by sa mali prezentovať smerom von, čo robia pre zlepšenie študijných programov pri 

procese ich zosúlaďovania.  

Rozličné 

 V rámci posledného bodu dal rektor univerzity slovo kontrolórke univerzity, ktorá 

informovala členov KR TU o pripravovanej kontrole plnenia prijatých opatrení na odstránenie 

nedostatkov na rektoráte Trnavskej univerzity v Trnave, ako aj o ukončenej finančnej kontrole 

vybraných oblastí finančného hospodárenia na FF a PdF TU, s ktorej výsledkami sú dekani 

oboch fakúlt oboznámení.  

 Rektor univerzity dal do pozornosti členom KR TU informáciou od riaditeľky 

univerzitnej knižnice, kde oznamuje, že kvôli vyčerpanej priestorovej kapacite nebude 

univerzitná knižnica doplňovať knižničný fond. Ako uviedol, touto problematikou sa už 

zaoberal spoločne s riaditeľkou knižnice, pričom sa snažili hľadať možné priestorové riešenia, 

kde sa ako možnosť ponúkala počítačová miestnosť na druhom poschodí, v ktorej však podľa 

dekana FF prebieha výučba a v rámci projektu v nej budú nainštalované nové počítače.  Rektor 

univerzity zatiaľ nemá v rukách  žiadne konkrétne riešenie a akékoľvek sa naskytne, bude len 

provizórne. Univerzita vďaka projektu Univerzitného klastra Trnava pracuje na podpísaní 

zmluvy pre architektonickú súťaž na rekonštrukciu Univerzitnej knižnice TU, vďaka čomu je 

o krok bližšie k vyriešeniu tejto situácie.   

 Rektor univerzity dal do pozornosti členom KR TU najbližšie zasadnutie Správnej rady 

TU, ktoré sa uskutoční 23. júna, a s členmi KR TU hľadal spoločný termín na najbližšie 

zasadnutie KR TU, ktoré sa malo konať 21. júna. Členovia KR TU sa dohodli, že 

najvyhovujúcejší termín je 6. júla.  

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a výjazdové rokovanie 

ukončil.     

        

 

       Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

        rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

          Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 


